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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de staatssecretaris van Justitie en
de minister voor Wonen, Wijken en
Integratie over de huisvesting van
asielzoekers. (Ingezonden 27 maart
2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Het
generaal pardon heeft niet
geholpen»1

2
Is de situatie, zoals geschetst in het
artikel, waar? Zo nee, wat klopt niet?

3
Is het waar dat de gemeente Breda de
organisatie Vluchtbed subsidieert die
zich als doel stelt een opvanghuis te
zijn om asielzoekers te huisvesten die
legaal in Nederland verblijven?2

Zo ja, wat vindt u hiervan?

4
Is het waar dat de landelijke overheid
dergelijke hulp niet toestaat? Zo ja,
wat gaat u hieraan doen?

5
Wat zijn de uitkomsten van uw
overleg met de Vereniging van
Nederlandse Gemeenten over de
huisvestingsproblematiek omtrent
legaal in Nederland verblijvende
asielzoekers die geen recht meer
hebben op opvang?

1 BN De Stem, 25 maart 2009.
2 http://www.hetkruispunt.org/Organisaties/
vluchtbed.html

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie), mede namens de
minister voor Wonen, Wijken en
Integratie (ontvangen 2 juli 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 2471

1
Ja.

2
De kern van het artikel is dat er ook
na de Regeling ter afwikkeling van de
nalatenschap van de oude
vreemdelingenwet (verder: de
Regeling) nog steeds sprake is van
asielzoekers voor wie het moeilijk is
om in Nederland te overleven nadat
hun asielverzoek is afgewezen. Ik wil
erop wijzen dat de bedoeling van de
Regeling nimmer is geweest om voor
iedere vreemdeling een perspectief in
Nederland te realiseren. De Regeling
was bedoeld om tegemoet te komen
aan een wens uit de samenleving om
een einde te maken aan de situatie
van een specifieke groep
vreemdelingen die nog onder de
oude Vreemdelingenwet asiel had
aangevraagd. Voor personen die niet
onder de doelgroep van de Regeling
vallen, en ook niet op andere gronden
in Nederland mogen verblijven, geldt
dat zij het land dienen te verlaten. Het
beleid van de overheid is erop gericht
om hen te ondersteunen bij terugkeer
en herintegratie in het land van
herkomst.

3 t/m 5
De Stichting Vluchtbed heeft tot doel:
«De opvang en huisvesting alsmede
de begeleiding van legaal in
Nederland verblijvende vluchtelingen
en voorts al hetgeen met een en
ander rechtstreeks of zijdelings
verband houdt of daartoe bevorderlijk
kan zijn, alles in de ruimste zin des
woords»1. De gemeente Breda
verstrekt de stichting subsidie.
In het bestuursakkoord tussen het
Rijk en de Vereniging van
Nederlandse Gemeenten (VNG) d.d.
25 mei 2007 is afgesproken dat
gemeenten direct noch indirect
meewerken aan de opvang van
niet-rechtmatig in ons land
verblijvende vreemdelingen en de
bestaande noodopvang beëindigen.
Daarbij is afgesproken dat de
gemeentelijke (financiering van)
noodopvang van uitgeprocedeerde
asielzoekers in samenhang met de
uitvoering van de Regeling uiterlijk
eind 2009 wordt beëindigd. In het
bestuurlijk overleg dat ik met de VNG
op 19 maart jl. heb gevoerd, zijn deze
afspraken door de VNG-delegatie
bevestigd. Voorts is aangegeven dat
er geen enkele reden is om aan het
commitment van de gemeenten te
twijfelen. Ik ben met de VNG
overeengekomen dat zij onderzoek
zal doen naar de stand van zaken met
betrekking tot de gemeentelijke
noodopvang. Ik zal zelf dan ook niet
rechtstreeks over afzonderlijke
gemeenten rapporteren, maar in mijn
besprekingen met de VNG monitoren
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dat de afspraken van het
bestuursakkoord worden nageleefd.

1 Statuten stichting Vluchtbed, 31 juli 2003.
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